



职业业余配对赛- 赛事信息

Pro am Tournament - Fact Sheet

17/ 3/ 2009

1.	<b>场地 Venue</b>	东方(厦门)高尔夫乡村俱乐部 地址: 福建省厦门海沧投资开发 区马青公路旁 电话: 0592-6531316	Orient (Xiamen) Golf & Country Club Haicang Investment & Development Zone, Xiamen, China Tel: +86 592 653 1316
2.	<b>日期 Date</b>	2009 年 3 月 17 日 (星期二)	Mar 17, 2009 (Tuesday)
3.	<b>时间表 Schedule</b>	6:30 报到 - 会所大堂 8:00 开球 - 18 洞同时出发 13:00 午餐颁奖典礼 - 会所餐厅	Registration – Clubhouse Lobby Tee off - Shotgun start Prize Giving & Lunch – Club house
4.	<b>报名期限 Entry Deadline</b>	团队报名限于 2009 年 3 月 13 日 (星期五), 过期申请将不 获处理。	Entry deadline - Mar 13, 2009 (Friday). No entries will be accepted after deadline.
5.	<b>开球时间 Tee Times</b>	18 洞同时出发 上午八时正, 出发容后公布	shotgun start at 8:00am (Draw sheet will be announced later)
6.	<b>礼品包 Goody Bag</b>	每名嘉宾登签到时将收到赛事 礼品包一份。	Each guest will receive a tournament goody bag upon registration
7.	<b>队伍数目 Number of Teams</b>	约有 25 队参赛队伍参加。每队 将由 3 名业余球手及 1 名职业 球手所组成。	There will be approximately 25 teams participating. Each team is made up of three amateurs and one professional.
8.	<b>职业球员 Professional</b>	中国巡回赛奖金榜排名前 30 位 球员将参加职业业余配对赛	Top 20 players from China Tour Order of Merit will participate in Pro-Am Tournament.
9.	<b>比赛形式 Format</b>	将以混合记分法。	Scramble.

10.	<b>发球区 Tees</b>	女性 - 红色发球区 男性 - 蓝色发球区 职业球手 - 黑色球区	Ladies - Red Tees Gentlemen - Blue Tees Professionals - Pro Tees
11.	<b>球杆及球杆 Golf Clubs and Golf Balls</b>	参赛者请自带球杆及球, 否则参赛者须要自费租用 或购买。	Participants are required to bring their golf clubs and golf balls, otherwise participant may rent or purchase required equipment at the pro shop.
12.	<b>更衣室 Lockers</b>	更衣室内, 将提供衣物柜给 参赛者使用	Lockers will be available in the changing rooms.
13.	<b>球僮及球车 Caddies and Golf Carts</b>	比赛期间, 由球会提供球僮 及球车。配对赛期间免球僮 及球车费。	Caddies and golf carts are available during the Pro-Am. Caddies are free of charge for Pro-Am participants.
14.	<b>用餐安排 Food &amp; Beverage</b>	参赛者将获邀出席午餐。如 须在会所及小卖亭消费, 只接受消费本, 并须个人 结算。	All guests are invited to enjoy lunch at Club house. F&B is also available at the Clubhouse and halfway houses for consumption in passbook with own expense.
15.	<b>颁奖典礼 Prize Giving</b>	颁奖典礼及午餐于会所餐 厅	Prize Giving and Lunch will be held at Club House
16.	<b>免费停车处 Parking</b>	免费停车处将位于高尔夫 球会内。	Complimentary parking at the Golf Club.
17.	<b>奖项 Prizes</b>	奖项将授予成绩最好之 3 队参赛队伍。如果出现平 分, 将以最后 9 洞、6 洞、 3 洞乃至第 18 洞来决定胜 负。奖项只限业余球员。	Prizes will be awarded to the first three teams. In the event of a tie in the competitions the result will be decided by a count back. The prizes are for Amateur only.

